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Številka: 900-8/2013-25  
Nova Gorica,  20. maja 2013  
                                                                                                                                                       

                                                                                   
P O R O Č I L O 

 
o izvršenih sklepih 27. seje Mestnega sveta MONG, ki je bila 18. aprila 2013   

 
 
27. SEJA MESTNEGA SVETA, 18. april 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU 

1. Skllep o sprejemu poročila o izvršenih sklepih 
nadaljevanja 25. seje MS, 7. izredne seje MS, ki sta 
bili 14. marca 2013 in 26. seje MS, ki je bila 21. marca 
2013 

●  

2. Ugotovitveni sklep, da je Romina Sedmak podala 
nepreklicni odstop s funkcije članice sveta zavoda 
Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica 

●  

3. Sklep o imenovanju mag. Darinke Kozinc za 
nadomestno članico v svetu zavoda Goriška knjižnica 
Franceta Bevka Nova Gorica 

●  

4.  Ugotovitveni sklep, da je Črtomir Špacapan 
nepreklicno odstopil s funkcije predstavnika MONG v 
svetu zavoda Javni zavod za sport Nova Gorica  

●  

5. Sklep o imenovanju Egona Jelena za nadomestnega 
predstavnika MONG v svetu zavoda Javni zavod za 
sport Nova Gorica  

●  

6. Sklep o imenovanju Karmen Saksida, Franca Rojca in 
Nataše Leban za predstavnike v svetu zavoda OŠ 
Dornberk  

●  

7. Sklep o imenovanju Jerneja Podgornika, Iztoka Hönna 
in Gregorja Špacapana za predstavnike MONG v svet 
zavoda OŠ Šempas 

●  

8. Sklep o podaji pozitivnega mnenja k imenovanju 
Ksenije Dujec za ravnateljico javnega zavoda Vrtec 
Nova Gorica 

●  

9. Sklep o seznanitvi s poročili o delovanju zavodov za 
leto 2012, in sicer Univerza v Novi Gorici, Univerza v 
Ljubljani – Fakulteta za elektrotehniko in Visokošolsko 
in raziskovalno središče Primorske 

●  

10. Za eno izmed naslednjih sej MS je potrebno v 
sodelovanju z Univerzo v Novi Gorici kronološko 
predstaviti problematiko Univerze s predlogom restive.  

 ● 
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11. Sklep o seznanitvi z Letnim poročilom o delu 
Primorskega tehnološkega parka d.o.o. za leto 2012 in 
Finančnim načrtom za leto 2012 

●  

12. Sklep o potrditvi programa dela Primorskega 
tehnološkega parka d.o.o. za leto 2013  

●  

13. Sklep o sprejemu zaključnega računa proračuna 
MONG za leto 2012 

●  

14. Odlok o porabi sredstev proračnske reserve  ●  

15. Sklep o sprejemu programa izvajanja gospodarskih 
javnih služb zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov, 
obdelave in odlaganja ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov v Centru za 
ravnanje z odpadki Nova Gorica za leto 2013, ki ga je 
pripravi koncesionar Komunala Nova Gorica d.d. 

●  

16. Sklep o seznanitvi s problematiko izkoriščanja lesa v 
MONG  

●  

17. MS imenuje delovno skupino (5 članov) iz vrst 
strokovnjakov za pripravo sklepov z namenom 
vzpodbujanja rabe in predelave lesa v MONG, ki naj 
vključi les kot pomembno konkurenčno prednost.  

 ● 

18. Sklep o soglasju, da JZ Kulturni dom Nova Gorica 
presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2012 nameni 
za investicijsko vzdrževanje in nakup opreme v letu 
2013  

●  

19. Sklep o seznanitvi z Letnim poročilom JZ za gasilsko 
in reševalno dejavnosti – Gasilska enota Nova Gorica 
za poslovno leto 2012.  

●  

20. O predlogu Odloka o KS v MONG se opravi druga 
obravnava in se pri tem upošteva pripombe, predloge 
in mnenja iz razprave.  

 ● 

21. Sklep o podaji soglasja k odstopu od izvedbe JN 
“Dobava in montaža notranje opreme za promocijsko-
degustacijski prostor in vinoteko” (projekt SOLUM) 

●  

 
 
 
 
26. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. marec 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU 

14. MONG do naslednje seje MS preuči možnost o redni 
likvidaciji Stanovanjskega sklada MONG oziroma o 
prenosu pristojnosti v zvezi z gradnjo in nakupom 
stanovanj iz stanovanjskega sklada na mestno občino.  

 ● 

16. Dopolnitev Letnega načrta pridobivanja stvarnega 
premoženja MONG v letu 2013 v letu 2013 – nakup 
parc. št. 1460/3 k.o. Nova Gorica in solastniški delež 
do 2/3 parc. št. 104 in 444/2 k.o. Stara Gora  

 ● 
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7. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 14. marec 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU 

2. Mestni svet nalaga županu, da skupaj z ostalimi 
župani občin Brda, Kanal, Miren-Kostanjevica, 
Šempeter-Vrtojba in Renče-Vogrsko izpelje vse 
postopke, da pridobijo večinsko lastništvo v Komunali 
Nova Gorica d.d..  

 ● 

 
 
 
25. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. februar 2013  
 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU 

4. Mestni svet MONG nalaga občinski upravi, da v 
najkrajšem možnem času pripravi vso potrebno 
dokumentacijo in izvede vse postopke za postavitev in 
upravljanje vlečnice ali tekočega traku za otroško 
smučišče v dolžini cca 250 metrov.   

 ● 

5. Do naslednje MS je potrebno določiti odgovorno osebo 
za izvedbo projekta, ugotoviti dejansko stanje na 
terenu, vključno z lastništvom in služnostmi in pripraviti 
terminski okvir izvedbe.  

 ● 

6. MS MONG nalaga občinski upravi MONG, da v 
najkrajšem možnem času poišče najboljšega 
ponudnika, ki je zainteresiran investirati v smučišče in 
letni turizem na Lokvah.  

 ● 

9. Občinska uprava naj prouči možnost in ekonomičnost 
nakupa prostorov TIC v Eda centru v letu 2013.  

 ● 

10. Mestni svet podpira gradnjo in nakup neprofitnih 
stanovanj in bo za ta namen odobril poroštvo za najem 
kredita Stanovanjskemu skladu MONG v letu 2013 ali 
pa se v rebalansu proračuna zagotovijo potrebna 
sredstva. 

 ● 

11. Mestna občina Nova Gorica naj zagotovi v proračunu 
od leta 2014 dalje, najmanj za obdobje petih let, kritje 
stroškov najema oziroma uporabe prostorov za 
potrebe izvajanja programa Dizajn inženiring v 
Primorskem tehnološkem parku v okviru projekta 
RICTS v višini 35.000 EUR letno. 

 ● 

21. Od današnje seje dalje naj se v vsa pripravljena 
poročila in plane, ki so gradivo za obravnavo na 
mestnem svetu, vključi še stolpec, v katerem bo 
podatek, v kolikšnem času se bodo stroški investicije 
povrnili (Lokalni energetski koncept MONG – Golea). 

 Rok izvršitve pri 
poročilu v letu 

2014  

 
 
 
 



 

4 

24. SEJA MESTNEGA SVETA, 24. januar 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU  

11. Sklep o podaji soglasja Zdravstvenemu domu 
Osnovno varstvo Nova Gorica za nakup poslovnih 
prostorov na Ulici Gradnikove brigade 2 v Novi Gorici 

 ● 

12. Preuči naj se možnost izvedbe podzemne garažne 
hiše na parc. št. 670/18 k.o. Nova Gorica. V kolikor je 
podzemna garaža izvedljiva, naj se jo izvede istočasno 
z obnovo stavbe za potrebe ZD Nova Gorica.  

 ● 

14. Dopolnitev Letnega načrta razpolaganja s stvarnim 
premoženjem MONG v letu 2013 – prodaja parc.št. 
1049/2 k.o. Trnovo 

●  

 
 
 
23. SEJA MESTNEGA SVETA, 13. december 2012  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU  

19. S sprejetjem Pravilnika o izvajanju ustanoviteljskih 
pravic v zvezi s prejemki direktorjev in članov 
nadzornih svetov gospodarskih družb, katerih lastnica 
oziroma solastnica je MONG, je potrebno uskladiti vse 
akte podjetij z Zakonom o gospodarskih družbah za 
organe upravljanja in nadzora.  

 ● 

 
 
 
6. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 4. december 2012   
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU  

3. Pred izborom koncesionarja za opravljanje izbirne 
lokalne gospodarske javne službe izvajanja javne 
razsvetljave v MONG je potrebno pridobiti soglasje 
mestnega sveta k izbiri koncesionarja na podlagi 
finančne analize in k osnutku koncesijske pogodbe.  

 ● 

 
 
Pobude, predlogi, vprašanja in nestrinjanja oz. nezadovoljstva s prejetimi odgovori ter 
pripombe svetnic ter svetnikov so bili posredovani: 
 
 

 Županu oziroma kabinetu župana: 
 

-      svetnika Valterja Vodopivca – naslednje vprašanje: 
Imam eno svetniško vprašanje, in sicer 7. julija 2008 je bila podpisana pogodba med 
MONG, Primorjem d.d. iz Ajdovščine kot investitorjem stanovanjske pozidave ter družbo 
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Immorent Ljubljana, d.o.o. kot investitorjem trgovske pozidave na območju tako 
imenovanih Majskih poljan ob železniški postaji v Novi Gorici.   
Podpisana pogodba ureja medsebojne obveznosti, s katero oba investitorja prevzemata 
izgradnjo komunalne infrastrukture, in sicer rekonstrukcijo Prvomajske ceste skupaj s 
rekonstrukcijo vodovoda v njej ter izgradnjo odvodnika meteorne vode v Sočo, v 
zameno za oprostitev plačila komunalnega prispevka. Rekonstrukcija Prvomajske ceste 
naj bi bila končana v letu 2009, medtem, ko naj bi bil odvodnik zgrajen leto kasneje. 
Vrednost vseh del, ki sta se jih zavezala izvesti investitorja, je znašala po takratnih 
ocenah dvanajst milijonov evrov.  
Občinsko upravo oziroma župana sprašujem, kdaj bodo izpolnjene obveznosti iz 
omenjene pogodbe oziroma na kakšen način namerava zaščititi interes MONG?  
Zanima me tudi, kako je investitor pridobil uporabno dovoljenje za objekt, če ni izpolnil 
pogodbenih obveznosti? Glede na to, da je vsaj eden  od investitorjev v stečajnem 
postopku, drugi pa ne kaže pretiranega interesa po kakršnemkoli nadaljevanju  z 
gradnjo, sprašujem ali sta investitorja poravnala morda komunalni prispevek oziroma ali 
namerava občinska uprava unovčiti bančne garancije zaradi neizpolnjenih obveznosti iz 
pogodbe?  
Za odgovor se v naprej lepo zahvaljujem.    
 

-     svetnika Črtomirja Špacapana – naslednji predlog: 
Mislim, da bo kmalu deset let odkar je padla meja med obema Goricama in predvsem 
po časopisnih člankih, ker moram reči, da na nekaterih področjih nisem več toliko 
prisoten kot včasih, se da razbrati, da je sodelovanje med Novo Gorico in Gorico zmeraj 
manjše. Tu lahko izključim sodelovanje na področju EZTS-ja, ker tudi sam prisostvujem 
vsem komisijam in odborom. Moram reči, da za enkrat teče delo zelo dobro.  
Vendar velikokrat zasledujem v člankih, da tega pristnega sodelovanja ali pa  
sodelovanja predvsem na kulturnem, športnem, šolskem in tako naprej na vseh 
področjih, ni več. Razumem, da smo bili takrat vsi navdušeni, evforični, ko je bilo treba 
teči čez mejo, pa smo skakali čez mejo in ne vem kaj še vse,delali ampak ne bi 
pričakoval, da sedaj, ko meje ni več tega sodelovanja ne bo več, ampak sem 
pričakoval, da bo ravno obratno, da bo tega sodelovanja veliko več.  
Tako, da bi predlagal, da bi na eni prihodnjih sej mestnega sveta obravnavali poročilo 
komisije za mednarodne odnose o sodelovanju med obema občinama v obdobju po 
vstopu Slovenije v Schengen.  

 
-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje pismeno vprašanje:   

Zanima me, kako se MONG pripravlja na prvenstvo v kajaku, ki bo v Solkanu, tu mislim 
predvsem na infrastrukturo? 
 
 
 

 Projektni pisarni (UD): 
 

-      svetnika Mirana Müllnerja – naslednjo pobudo: 
Spoštovani g. župan. Veselili smo se, ko smo tudi v naši občini s ponosom in veseljem 
prejeli listino »Občina po meri invalida«, vendar listina in prekrasna slovesnost ni dovolj, 
da bodo invalidi v naši občini zaživeli človeka vredno življenje. Naši občinski uradniki žal 
sklepov mestnega sveta ne spoštujejo, saj razpisi in zbiranje ponudb v občini ne poteka 
tako, kot smo svetniki sprejeli. V dokaz bom tudi predložil razpise, ki so v letošnjem letu 
objavljeni, pa niti eden ni razpisan kot pridržano naročilo, kot je bil sklep mestnega 
sveta. Ti razpisi so javno naročilo za izgradnjo rolkarskega parka, povabilo za pripravo 
ponudbe za ravnanje z azbest cementnimi odpadki na območju MONG v času med 11. 
3. 2013 in 31. 5. 2014, potem javno naročilo za izgradnjo rolkarskega parka, javno 
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naročilo in popravljena razpisna dokumentacija za javno naročilo za dobavo električne 
energije za potrebe javne razsvetljave v obdobju od 1. 4.  
Predlagal bi, da če mestni svet sprejme in na takratni seji smo to sprejeli s popolno 
večino, mislim, da je bilo kar 25 svetnikov za od 25 prisotnih, je to naša zaveza do 
invalidov in je prav, da se tudi na ta način razpisujejo ti razpisi  in na ta način 
poskušamo pomagati invalidom.  

 
 
 

 Oddelku za družbene dejavnosti: 
 

-      svetnice Ane Marije Rijavec – naslednje vprašanje:  
O zaščiti kulturnih spomenikov je bilo v tem mandatu do sedaj že izrečenih kar veliko 
besed, predlogov in obljub, zato ponovno sprašujem, kako poteka priprava, če sploh 
poteka, za odlok o zaščiti kulturnih spomenikov lokalnega pomena, kar smo sprejeli že 
na eni izmed prejšnjih sej.   
Menim, da je priprava tega odloka velikega pomena za ohranitev kulturne dediščine in 
zato ni primerno, da se rok podaljšuje in se odlaša s pripravo odloka. 
 

-      svetnika Antona Peršiča – naslednji pismeni predlog: 
Znamenito taborsko obzidje iz 15. stoletja, ki s stražnim stolpom in kamnitim vhodom 
obkroža cerkev na Vitovljah, je pravi kulturnozgodovinski biser in tudi spomeniško 
zaščiten. Žal je zaščiten samo teoretično, dejansko pa zaradi starosti in nevzdrževanja 
težko kljubuje neugodnim zunanjim vplivom. Domačini in obiskovalci že desetletja v 
strahu na najhujše - podrtje in uničenje, opazujemo neodgovorno početje lastnika in 
stroke.  
Predlagam, da se pristojne občinske službe seznanijo s to problematiko in poiščejo 
način rešitve. Za ohranitev tega spomenika so nujno potrebna strokovno vzdrževalna 
dela in to takoj. Razpoke v zidu so ponekod že prevelike in nevarne.  
Upam, da to zmoremo, predvsem tu mislim na pomoč občine pri ohranjanju kulturne 
dediščine.   

 
-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje vprašanje:   

Ponovno bi se dotaknila in ponovno postavila vprašanje, ki sem ga sicer že zastavila, 
rešitve pa seveda ni.  
Seveda gre tu za zunanje igralne površine za otroke Vrtca Julke Pavletič v Solkanu. 
Namreč, name so se obrnili zaskrbljeni starši otrok tega vrtca, ki so sicer zelo zadovoljni 
z urejanjem samega vrtca in se veselijo lepih bivalnih pogojev za malčke in seveda tudi 
za zaposlene, vendar jih zmanjševanje igralnih površin skrbi, prav tako pa tudi seveda 
spoštovanje normativov zanje.   
3. 1. 2013 je s številko dopisa 4/2013 ravnateljica vrtca ga. Ksenija Dujec podala 
neposredno na župana pobudo za ureditev zunanjih površin. Vendar od takrat 3. 1. ni 
dobila nikakršnega odgovora. Prav tako je seznanila člane sveta na seji 5. 3. 2013 in jo 
seveda v tej pobudi podpirajo.  
Pričakujem od občinske uprave in od vas, spoštovani g. župan, da vendarle, ker pač 
problemi se dajo rešiti ne glede na taka ali drugačna mnenja, se bo problematika teh 
igralnih površin rešila pravočasno, da ne bi bilo v naprej kakršnihkoli drugih problemov. 
 
 

 
 Oddelku za gospodarstvo in gospodarske javne službe: 

 
-      svetnika Mirana Müllnerja – naslednje nezadovoljstvo s prejetim odgovorom: 
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Na prejšnji seji sem postavil vprašanje v zvezi z zimsko službo, se pravi s finančnim 
stanjem, kako je potekala v letošnjem letu in dobil sem odgovor.   
Vendar mi je na moje začudenje danes odpisal direktor Komunale, ki me obvešča, da 
stvari niso take, kot so zapisane v občinskem odgovoru in da potekajo med vami in med 
njimi še neka pogajanja.  
Prosil bi, da uskladite vaš odgovor tako, da bom dobil pravega, kajti dva odgovora ne 
moreta služiti v isti namen. Torej bi prosil, da dopolnite moje vprašanje z eksaktnim 
odgovorom in z eksaktnimi številkami, torej koliko se je v letošnjem letu to finančno 
stanje povečalo, kajti iz njegovega odgovora sem razumel, da so nekakšna pogajanja. 

 
-      svetnika Roberta Žerjala  – naslednje vprašanje: 

Imam eno kratko vendar se mi zdi izjemno pomembno svetniško vprašanje, in sicer o 
vlogi MONG pri dokončanju izgradnje Medpodjetniškega izobraževalnega centra Nova 
Gorica, tako imenovanega MIC-a.  
Eden izmed pomembnih akterjev na področju izobraževanja na poti k ponovni 
gospodarski rasti Nove Gorice oziroma Goriške je tudi Medpodjetniški izobraževalni 
center Nova Gorica, ki deluje v okviru Šolskega centra Nova Gorica in je trenutno edina 
večja razvojna investicija na Goriškem, podprta tudi s sredstvi Evropske unije. Namen 
Medpodjetniškega izobraževalnega centra je razviti podporno okolje za izboljšanje 
konkurenčnosti gospodarskih subjektov ter predstavlja gibalo inovativnosti in 
tehnološkega razvoja v lokalnem in širšem slovenskem okolju. Glavni cilji 
Medpodjetniškega izobraževalnega centra so povezovanje šolstva z gospodarstvom in 
obrtjo z namenom skupnega ustvarjanja kvalitetnih kadrov, promocija in krepitev 
ustvarjalnosti podjetništva in inovativnosti, izvajanje usposabljanja in izobraževanja ter 
vseživljenjskega učenja, nudenje optimalnih pogojev za strokovno usposabljanje 
delavcev na podlagi interdisciplinarnosti znanj, strokovnih kompetenc in tehnološke 
opremljenosti.  
Vsa večja slovenska mesta že imajo novo zgrajene in sodobno urejene medpodjetniške 
izobraževalne centre. Nova Gorica ne sme zaostajati, saj je to velika razvojna priložnost 
za mesto. Medpodjetniški izobraževalni center Nova Gorica sicer deluje že od leta 
2007, vendar razpolaga z neustreznimi infrastrukturnimi pogoji.  
Upravo MONG zato sprašujem, kako se namerava vključiti v prizadevanja za 
čimprejšnje dokončanje Medpodjetniškega izobraževalnega centra Nova Gorica, da bi 
center lahko polno zaživel in da ne bi prišli v položaj, ko bi država zaradi zavlačevanja 
za izgradnjo projekta lahko zahtevala vračilo že pridobljenih evropskih sredstev.  
 

-     svetnika mag. Tomaža Slokarja – naslednjo pobudo:      
Pobuda, ki jo dajem tu ustno in javno pa je sledeča.  
Na prejšnji seji sem v okviru razprave glede povišanja cen komunalnih storitev zbiranja 
in obdelave odpadkov podal mnenje, da je količina smeti, ki se jo uporablja za izračun 
dveh postavk cene na posameznika na mesec, po moji oceni visoka, to je 34 kg.  
V tej povezavi dajem občinski upravi pobudo, da poleg navedenega preveri tudi 
pravilnost izračuna dveh postavk cene, in sicer zbiranje in odvoz odpadkov ter 
odlaganje in zasipanje odlagališča. Sam namreč sklepam, da se za izračun vrednosti 
posamezne postavke v obeh primerih uporablja ista vrednost normirane količine 
odpadkov, to je 34 kg, čeprav se po logiki stvari odloži in zasiplje bistveno manjša 
količina smeti, kot se jo pa zbere in odvozi. Občani namreč ločujemo odpadke in 
nekateri se obdelujejo, predelujejo, sežigajo ali reciklirajo posebej.  
Občinski upravi predlagam, da opravi nadzor nad izračunom posameznih postavk cene.  

 
-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo pismeno pobudo:    

Krajani Solkana, bolj točno Žabjega kraja, so me prosili, naj sprožim problem 
postajališča mestnega avtobusa v Solkanu (nasproti Hermelike) na Vojkovi ulici v smeri 
Solkan-Nova Gorica. 
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Avtobusno postajališče v smeri Nova Gorica-Solkan je vzpostavljeno, na nasprotni 
strani pa ga ni, kar predstavlja zlasti probleme starejši populaciji. 

 
-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje pismeno vprašanje:   

Nekateri prebivalci Ul. Gradnikove brigade izražajo zaskrbljenost zaradi odstranjevanja 
sidrišča-temelja javnih luči, ko so širili kolesarsko stezo na tej ulici, zlasti se bojijo, kaj se 
bo dogajalo ob naslednji orkanski burji? 

 
-      svetnika mag. Tomaža Slokarja – naslednjo pismeno pobudo:  

Na Bevkovem trgu so postavljena otroška igrala, kjer se preko celega dneva zadržuje 
veliko otrok in njihovih staršev. Pohvalno je, da imajo otroci v mestu to in še druga 
mesta, ki so namenjena njihovi igri in zabavi. Starši otrok pa ob igralih opažajo, da je 
prostor oziroma prehod na parkirišče za Trgovsko hišo zanemarjen, predvsem z ostanki 
živalskih in tudi človeških izločkov. Obenem je prostor pod streho bivše trgovine  
Pami onesnažen z iztrebki golobov in ostalih ptičev. Občinski upravi dajem pobudo, da 
preuči možnosti, da se prostor redno čisti oziroma da se zapre prehod med Bevkovim 
trgom, kjer se nahajajo igrala in parkiriščem za Trgovsko hišo. Očitno je ta prostor v 
nočnem času precej prehoden in primeren za že zgoraj navedene človeške potrebe. 
 

 
 

 Oddelku za okolje, prostor in javno infrastrukturo: 
 

-      svetnika Antona Petrovčiča – naslednje vprašanje: 

Imam eno svetniško vprašanje, ki se nanaša na gradnjo enostavnih in nezahtevnih 
objektov v MONG, in sicer ali se bo priloga 1 »vrste dovoljenih enostavnih in 
nezahtevnih objektov po namenski rabi prostora«, priloga 1 je del OPN-ja, Uradni list 
RS, št. 95/12, uskladila in kdaj z Uredbo o razvrščanju objektov glede na zahtevnost 
gradnje, to je državna uredba, Uradni list RS, št. 18/13, 24/13 in 26/13?   
Povedano po kmečko. Država dovoljuje čebelarjem, recimo samo en primer, da zgradijo 
čebelnjak tlorisne površine 40 m2, občinski akti dovoljujejo čebelarjem zgraditi 
čebelnjak na kmetijskem zemljišču tlorisne površine 20 m2. To je samo ena taka 
primerjava. To bi se enkrat lahko uskladilo. Niso samo čebelnjaki, saj so ta problem tudi 
drugi objekti in bi lepo prosil, da se to pregleda in končno uskladi. 

 
-     svetnika Borisa Rijavca – naslednjo pobudo:      

Moja svetniška pobuda se nanaša na problematiko v zvezi z dostopno potjo do 
stanovanjskih objektov Grgar 71 b, 71 c, 72 b, 72 c in 72 d.  
Po razpoložljivih informacijah ta pot nima ustrezno urejenega zemljiško knjižnega stanja 
pri priključku na glavno cesto Grgar–Čepovan (parc. št. 3155/1 k.o. Grgar), zato je 
potrebno to absolutno in v najkrajšem možnem času preveriti in seveda tudi ustrezno 
urediti.  
Drugo pa predlagam občinski upravi, da v čim krajšem času izpelje vse ustrezne 
postopke, da navedena dostopna pot, parc. št. št. 2501/5 k.o. Grgar, parc. št. 2501/8 
k.o. Grgar in parcela 2501/12 k.o. Grgar vključno s prej navedenim urejenim priključkom 
na glavno cesto postane javno dobro. 
 

-      svetnika Borisa Rijavca – naslednji predlog:      
Glede moje pobude, ki sem jo zadnjič podal v zvezi s prekategorizacijo dostopne poti do 
poslovno stanovanjskega objekta posestva LAS, predlagam, da se ta zadeva čim hitreje 
in seveda tudi pozitivno reši, ker traja že kar nekaj časa, da bo zadeva operativno 
nekako stekla.  
Imam pa še en predlog v zvezi s tem, in sicer, da načelnik oddelka za okolje, prostor in 
javno infrastrukturo skliče sestanek vseh zainteresiranih in se na tem sestanku dogovori 
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za natančen potek in vse aktivnosti, ki so potrebne v zvezi s tem, da potem ne bi 
prihajalo do nepotrebnih zamud.  
 

-      svetnice Patricije Šulin – naslednjo pobudo:   
Že v letu 2011 sem podala svetniško pobudo za odkup zemljišča neposredno pred 
vasjo Trnovo, kjer parkirajo jadralni padalci, zmajarji. MONG je zemljišče v letu 2012 
tudi odkupila. Takrat sem predlagala, da bi zadevno območje lahko smiselno uredili tudi 
za potrebe parkirišča, kar bi lahko promovirali kot turistično dejavnost v tem delu občine. 
Vzletišče za jadralne padalce in zmajarje, ki prihajajo iz domačega, evropskega in celo 
svetovnega okolja je v neposredni bližini omenjenega parkirišča.  
Oddelek za gospodarstvo in gospodarske javne službe je takrat posredoval odgovor, da 
je za potrebe nadaljnjega razvoja tega športa v naši občini in razvoja turistične 
dejavnosti potrebno zagotoviti ustrezno infrastrukturo. Žal ugotavljam, da razen odkupa 
parkirišča v lanskem letu na tem področju s strani MONG ni bilo storjeno nič drugega. 
Parkirišče je zanemarjeno in nudi tudi žalosten pogled nanj, še posebej zato, ker je tik 
ob regionalni cesti, ki pelje na Lokve.   
Predlagam, da se v neposredni bližini parkirišča namesti informativno tablo, ki bi 
jadralne padalce in tudi ostale obiskovalce teh krajev usmerjala ne le na parkirišče, 
temveč tudi na druge izletniške točke. Prav tako bi bilo potrebno ob parkirišče postaviti 
primerne kontejnerske zabojnike za odlaganje smeti.  
Predvsem v poletnem času se po cesti Solkan – Lokve pelje tudi veliko kolesarjev in 
drugih obiskovalcev, zato predlagam, da se na to parkirišče, ki je nekako na po lovici te 
poti, postavi leseno mizo in klopi kakršne so že v Trnovskem gozdu, ker bi se lahko 
odžejali, ustavili, okrepčali vsi, ki se znajdejo na tej poti. Ker pa smo že krepko 
zakorakali v pomlad in je pred nami tako padalska kot tudi kolesarska sezona, 
predlagam, da se v najkrajšem času uredi zadevno problematiko, ki ne bo terjala velikih 
sredstev, bo pa veliko pripomogla k funkcionalnosti in ne nazadnje tudi k boljšemu 
zgledu samega parkirišča in promocije naših krajev. 
 

-      svetnice Patricije Šulin – naslednji pismeni predlog:    
Na območju med železniško postajo Nova Gorica in Mostovno v Solkanu, ki je dolga 
približno dober kilometer, ni nameščenega nobenega koša za smeti, zato predlagam, 
da se na omenjeni relaciji namesti ustrezne koše za smeti in druge odpadke.  V 
pomladnem, poletnem in jesenskem času se na tem območju giblje veliko kolesarjev in 
sprehajalcev ter tudi sprehajalcev psov, ki nimajo kam odvreči smeti in drugih 
odpadkov, zato se žal le-ti znajdejo v travniku in ob poti.  
Prosim za čimprejšnjo ureditev zadevnega. 

 
-     svetnika Antona Peršiča – naslednjo pobudo:  

Kot nekakšno okno v svet iz Goriške proti Krasu in morju pelje cesta iz Branika proti 
Štanjelu in naprej. V kolikor na to cesto zavijejo modernejši turistični avtobusi ali večj i 
tovornjaki, jih med potjo čaka neprijetno presenečenje - železniški podvoz neprimerne 
višine in izvedbe, ki včasih nepazljivim šoferjem povzroči nemalo preglavic.  
Cesta je sicer državna, vendar zaradi tega ozkega grla neprimerna za današnji čas in 
dajem pobudo, da za to pristojne občinske službe sprožijo postopek na vseh potrebnih 
nivojih za rekonstrukcijo tega podvoza.  

 
-      svetnika Gregorja Veličkova – naslednje vprašanje:  

Sam sem predlagal, da bi občina aktivno pristopila k reševanju infrastrukturnega 
problema v obrtni coni Meblo. Dobil sem odgovor, da se občina že dolgo in intenzivno 
dogovarja o načinu in pogojih ureditve tega območja.  
Zanima me, kako dolgo se že dogovarjate, kako intenzivno se že dogovarjate? Seveda 
ne pričakujem nekega izdatnega odgovora, kdaj se boste dogovorili, vendar pa bi 
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predlagal, da na vsaki seji podate poročilo, kaj je bilo narejeno od prejšnje seje, tako, da 
bomo lahko ugotovili, ali se tu kaj premika, ali pa samo izgubljamo čas. 

 
-      svetnika Gregorja Veličkova – naslednjo pobudo:  

Ob sprejemanju  OPN na decembrski seji sem postavil eksaktno vprašanje, ali je 
mogoče na kmetijskih zemljiščih postaviti lopo za spravilo lesa in izdelkov v izmeri 20 
m2. Takrat mi je predstavnik oddelka za okolje in prostor odgovoril zelo eksaktno: 
»Lahko, ne 20 ampak 30 m2«.  
Zelo zgroženo sem ugotovil, da temu seveda ni tako. Lahko postavimo 30 m2, če 
postavi kmet in če je v neposredni bližini gradbene parcele, se pravi, da se praktično ne 
more nič postaviti. Takšen odnos je zame popolnoma nesprejemljiv, ne zaradi mene 
ampak zaradi občank in občanov. Občina mora biti njihov servis, ne pa jim onemogočati 
gradnjo.  
Še bolj sem bil zgrožen, ko sem ugotovil, da so ljudje tudi po dvajset let čakali na 
spremembo namembnosti zemljišča in ko smo končno sprejeli OPN, ugotovili, da lahko 
gradijo. Spet napaka. Ne morejo graditi na Ajševici, ne morejo graditi v Lokah, ne 
morejo graditi v Rožni Dolini, upam, da je drugje rešeno, pa tudi drugje se ne da graditi, 
ker je potrebno sprejeti podrobne OPPN-je za priključitev na komunalno infrastrukturo. 
Takšna določba je v direktnem nasprotju z zakonom, ki pravi, da lahko investitor, če 
zagotovi ekološko gradnjo hiše, lahko gradi tudi če ni sprejet OPPN. Ugotavljam, da je 
ta občina prebivalcem popolnoma mačehovska.   
Prva pobuda: Ugotavljam, da je OPN, ki smo ga sprejeli  najmanj v navedenem obsegu 
pomankljiv, zato dajem pobudo, da pripravi pristojna občinska služba za naslednjo sejo 
predlog spremembe OPN tako, da se odpravi potreba po dodatnih OPPN za vsa 
območja razen za točno določena območja, ki naj jih do naslednje seje mestnega sveta 
podrobno predpiše občinska pristojna služba. 
 

-      svetnika Gregorja Veličkova – naslednji pismeni predlog: 
Za razrešitev iste problematike predlagam, da poda mestni svet na naslednji seji 
mestnega sveta razlago 106. člena OPN (posegi v prostor na območjih predvidenih 
OPPN) tako, da obrazloži njegov 2. odstavek, ki se glasi: »O ustreznosti gradenj 
oziroma posegov v prostor pred sprejemom OPPN, odloči občinska služba, pristojna za 
urejanje prostora.«.  
Razlaga 2. odstavka 106. člena OPN se glasi: »Ne glede na to, da je na posameznem 
območju urejanja prostora predvidena izdelava podrobnih prostorskih načrtov izda 
župan soglasje za  gradnjo tudi pred sprejemom OPPN, v kolikor investitor zagotovi 
minimalno komunalno oskrbo na način, ki omogoča samooskrbo objekta in sledi 
napredku tehnike.«    

 
-      svetnika Gregorja Veličkova – naslednjo pismeno pobudo:  

Name so se obrnili lastniki stavbnih zemljišč na območju Bonetovšče-Fajdigovšče in me 
prosili, da podam na Mestnem svetu MONG pobudo za spremembo OPPN za to 
območje. Po pregledu OPPN za to območje ugotavljam, da je mestni svet januarja 2010 
sprejel OPPN, ki določa etapnost gradnje, in sicer, da se lahko nove hiše gradi le po 
tem, ko je načrtovana komunalna infrastruktura do parcel narejena ter nadalje  določa, 
da so investitorji dolžni to infrastrukturo financirati sami in nadalje, da je komunalni 
prispevek za vsakega graditelja okvirno 130.000,00 EUR. 
Ocenjujem, da imajo opisane neživljenjske določbe namen ovirati gradnjo novih 
nepremičnin, s čimer se ne morem strinjati, zato dajem pobudo, da pristojne občinske 
službe do naslednje seje mestnega sveta pripravijo spremembe OPPN za območje 
Bonetovšče-Fajdigovšče tako, da opisane anomalije ustrezno spremenijo oziroma  
črtajo. 

 
-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje pismeno vprašanje:   
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Prebivalci TB planote so me zaprosili naj postavim naslednje vprašanje: "Kdaj bo 
občinski Odlok  o plačilu komunalnega prispevka usklajen z republiškimi zakoni?" 

                                                                                                       
 
 
 
 

Miran Ljucovič  
             PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS  
 
 


